

08 v 24 JUL 7月 2024

ENGLISH AND CULTURE 英語及文化夏令營 Summer Count







Join us for an unforgettable English and Culture camp this summer, housed at the historic **Knowle Hall** – a renowned and picturesque manor house! Students will experience Britain first-hand by immersing in its culture and language and gaining insight into local business and community. **YCYW Somerset Cultural Centre** hopes to broaden their learning and nurture a global outlook through the meeting of Eastern and Western cultures.

Participating children will have a truly unique opportunity to immerse in English language learning in a beautiful setting – ultimately enhancing their English proficiency. Furthermore, the experience of outdoor adventures, including visits to the scenic Peak District National Park and renowned cultural landmarks and museums, will create lasting memories of a lifetime!

Enrolment for the summer camp is now open. Don't miss out on this extraordinary experience!

在歷史悠久、風景如畫的知名莊園別墅 Knowle Hall 中,與我們一同度過難忘的夏天學習營吧! Knowle Hall 正是耀中耀華薩默塞特文化中心的所在地。文化中心致力延伸耀中耀華學生的學習,透過 身處英國,瞭解本地社區、本地企業和環境,東西方文化融合在一起,培養學生的全球理解力。

是次夏令營提供了一個獨特的機會,讓孩子在美麗環境,沈浸於英語學習之中,交流文化、遊學,提升學生的英語能力。亦會在風景如畫的英國峰區國家公園(Peak District)進戶外體驗,參觀著名的文化地標、博物館等等,創造難忘回憶。

夏令營現已接受報名,千萬不要錯過這非凡的體驗!

COST 費用

HK\$ 65.000港幣

includes round-trip air tickets to Hong Kong/ UK 包括香港英國來回機票

Transport to/from Hong Kong and Shanghai is not included 需自行安排香港上海來回交通

TARGET STUDENTS 對象

YCIS students (Year 10 or above) 10年級或以上的耀中學生

2024-2025 school year 學年

HIGHLIGHTS 夏令營焦點



Engage in cultural exchanges, experience immersive English learning, enhance English proficiency

文化交流體驗,沈浸式英語學習,提升學生英語水平



Explore Peak District: Chatsworth House stately home, Castleton 到訪英國峰區國家公園(Peak District): 查茨沃斯莊園,卡斯爾頓



Enjoy cultural tours: London Eye, museums, musicals

文化導賞:倫敦眼、各大博物館、音樂劇



Experience glamping 露營體驗

ENQUIRY 查詢



2336 3443



hksecoffice@ycef.com

DEADLINE 截止日期: 24.5.2024